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Ami megcáfolhatatlan, az a konkrétum!

  

Másképp  láttam a helyzetet az íróasztalom mögül, …ezért is volt érdemes  elkezdenem az
országot járni, s azt tapasztalom, hogy elviselhetetlenné  vált Magyarországon a bűnözéstől
szenvedő állampolgárok helyzete;   Érpatakon Orosz Mihály Zoltán belekezdett elszántan a
rendteremtésbe, és  ő azt mondta: „Rend a lelke mindennek, és a jogszabályokat mindenkinek 
be kell tartania!”  Azt üzenem a különböző településeken élő magyar  embereknek: „Hassanak
oda, hogy a helyi vezetők végre egy nap álljanak  ki a helyi sajtó elé, és mondják, nagyon
érdekes dolog fog történni,  holnaptól kezdve betartatjuk a jogszabályokat.”

  

A választáson nem azért választottak meg, hogy együttműködjek abban, hogy hazánk a
harmadik világ szintjére süllyedjen.
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